
PROTOKÓŁ Nr XXVII/2013 

z Obrad XXVII /nadzwyczajnej/ Sesji Rady Gminy Kotuń 


odbytych w dniu 22 kwietnia 2013r 


Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1400 a zakończyły się o godz. 1420 . 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczyło - 14 radnych, to jest 93% ogólnego składu rady /lista 
obecności w załączeniu do protokołu/o 

Porządek obrad: 
l. 	Otwarcie Obrad XXVII Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porządku obrad 
3. 	 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego na spłatę 

wcześniej zaciągniętych kredytów 
4. 	 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
5. 	 Zamknięcie Obrad XXVII Sesji Rady Gminy 

Ad1 

Przewodnicząca Rady Anita Drabarek otworzyła Obrady XXVII nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Kotuń. Stwierdziła quorum. Następnie przywitała przybyłych na 

Obrady: Radnego Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, Wójta Sławomira Adamiaka, 

Skarbnika Gminy Barbarę Jońską, Sekretarza Gminy Sławomira Smolaka i radnych. 


Ad pkt 2 

Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 


Ad pkt 3 
- Radny Krzysztof Gajowniczek poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie 

merytorycznych przesłanek konieczności podjęcia tej uchwały. Wcześniejsze 
wyjaśnienia Pani Skarbnik nie przekonały go, co do konieczności 
podejmowania przez radę takiej uchwały. 

- Radny Michał Adamczyk zapytał czy Pani Skarbnik rozmawiała w sprawie tej 
uchwały z Regionalną Izbą Obrachunkową. 

- Skarbnik Gminy Barbara Jońska potwierdziła, że długo rozmawiała z naszym 
opiekunem w RIO Zespół w Siedlcach. Opinia jest taka, że uchwałę powinno 
się przyjąć. . 

- Radny Michał Adamczyk zapytał, czy taka opinie mamy na piśmie, bo według 
jego wiedzy aby zaciągnąć kredyt konsolidacyjny nie potrzebna jest 
dodatkowa uchwała Rady Gminy. 

- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że nie ma na piśmie tej opinii. Jest to informacja 
ustna. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek zapytał, czy występowaliśmy o opinię w tej 



sprawie na piśmie. 
- Skarbnik Gminy zaprzeczyła. 
- Radny Michał Adamczyk zapytał, czy wiadomo o tym, że inne gminy przy 

zaciąganiu takiego kredytu podejmowały uchwały. 
- Skarbnik Gminy Barbara Jońska wyjaśniła, że znalazła w internecie takie 

uchwały. Inne gminy je podejmują. 
- Radny Krzysztof Gaj owniczek zapytał, czy wiadomo o tym, że gminy 

zaciągnęły kredyt konsolidacyjny bez wcześniejszej uchwały. 
- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że nie wie które gminy zaciągały taki kredyt, bo o 

tym nikt głośno nie mówi. 

Więcej uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

konsolidacyjnego na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów. 

Projekt uchwały został odrzucony większością głosów /za-3, przeciw-8, wstrzymał 


się-3/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 3 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu 


Jawnym. 


Ad pkt 14. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Anita Drabarek 

podziękowała wszystkim za przybycie i udział w sesji. Następnie zamknęła Obrady 

XXVII nadzwyczajnej sesji rady Gminy Kotuń. 



